
Protok6l Nr 5/2015
V sesja Rady Miejskiej w czloPie

z dnia 20 marca 2015r.

Rozpoczecie obrrd sodz. 14@.
Obecni na sesji ]adni Rady Miejskiej oraz zaproszeni goscie wg zalaczonych do
protokolu lista obecnosci ( zat. Nr 1 i 2 )

Ponad€k oosiedzenia:

l.Sphwy organizacyjne :
a) otwarcie sesji,
b) stwieldzenie quorun,
c) przyjecie pouqdku obrad,
d) pzyjecie protokolu z IV sesji Rady Miejskiej.

- 2.Informacja Puewodnicz4cego Rady o dziataniacb podejmowuych w okresie
miqdzysesyinym.
3.SpEwozdeie z dzialalnosci Bumistua Miasta i Gminy Cztopa w okresic
miedzysesyjnym.
4.SpFwozdanie Bumhtza Miasla i Gminy Czlop! z rcalizacji prosrmu
wsp6lpracy samozqdu Gniny Czlopa z organizacjami pozdzqdoryni oraz
podnioiami,o kt6rych nowa w an. 3 nst. 2 i 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.
o dziatalnoici pozy*u publiczneco i wolontariacie (tj Dz.U. z2010r' Nr234,poz.
l516/ wprowadrcneso uchwal4 NR XXXII/220|2013 Rady Miejskiej wCzlopie
z dnia 30 grudnia 2013 rcku.
s.Sprawozdan;e z dzialalnoSci Polsko NiemieckieSo Ccnbum KultDry i Spo.tu za
2014r. iprzcdstawienie planu pncy na 2015 mk.

6. Sprawozddie Dlaektora Donu Kulturr w Czlolie z dzialalnosci za 2014 .
ipzedslawienie planu pracy na 2015 rok.

- 1.Ptzyjg.ie inforucji z dzialalnosci Posterunkx Policji w Cztopie w zahesie
bezpieczeristwa i porz4dku publicznego na t€renie Miasta i Gminy Czlopa

a) infomacja Komendanta Pov\riatowej Polic.ji w walczu

b) informacja Kierownika Posterunku w Cztopie

c) infomacja Komendanta Slrazy Miejskiej w Czlopie
S.Sprawozd.nie Kierownika Miejsko-Gnimego Osrodka Pomocv Spotecae.J

z dziatalnosci Opieki Spolecznej wGftinie Czlopa a 2014r.
9. SprawozdaniePzewodniczqceso Gmimej Komisji Rozwiqzlvmia

Problem6w Alkoholowych w Czlopie z dziatalnosci za 20l4rok

lo.Infomacja dolyczqca gospodarki odpadami na te.enie Miasta i Gminv Czlopa
w 2014 roku.

I Llnterpelacje i zapylania radnych
12. Podjecie uchwtl w sprawtch:
12.1. pzyjeciaplanu pracy Rady Miejski€j w Cztopie na20l5 rok



l2.2.pn\9cia pldu pmcy Konlsji Oswiaty, Kultury, Sponu. Zdrowia
i InUastruktury Spolecznej na 2015r.
12.3, przyjgcia planu lracy Komisji Rolnictwa, Rozwoju cospodarczego, Budzeru
iFinans6w na 2015!.
12.4. lzyjgcia pldu pmcy Komisj i Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czlopie na 2015r.
12.s. zmiany uchwaly X)C{VIII/268/2014 Rady Miejski€j wCzlopjez dnia
4 lislopada 2014 roku w sprawie uchwalenia cminnego Progranu ftofilakryki
i Rozwiiizlvania Problem6w Alkoholowych na 2015 rok.
r2.6. zaopiniowania projeklu plmu ochrony Drawienskiego Parku Narodowego.
l2.T.rozparzenia skargi Pana Leszka Jaworskiego na dzialanie Bumistza Miasta
iGminy Czlopa.
l2.8.rozpatrzenia skargi Waleckiego Portalu infomacyjnego s.c. Bozena
Dymarczyk, Dariusz Dymarczyk na dzlatanie Bumist za Miasta i Gminy Czlopa.
12.9. zarz?dzenia poboru in-kasa podatku rolnego, podatku od nieruchomosci,
podatku. lesneSo i oplaly od posiaddia ps6w oraz wyznaczenia inkasenl6w
i oke(lenia wysokoici wFagodzenia za inkaro.
12.l0.drugiego elapu lostgpowmia rekrutacyjnego do Przedszkola Publicznego

12.1l.postgpowania rekrutacy.jneso do Szkoly Podstawowej w Cztopie.
12.l2.nim w budzecie Miasta i Gminy Czlopana20l5 rok-
12.l3.zmiany uchwaty NrIV/26l2015 Rady Miejskiej w Czlopie z dnia26 stycznia
2015 r. w sprawie uchwalenia wielolehiej prognozy finansowej Miasra i Gminy
Cziopa na laia 2015 2018.
l2.lzl.nie$)aazenia zgody na qlodrqbnienie w budzec;e Mlasta iGm;ny Czlola
n 2016 o\u vod\ds {eoqiq.} .1,  fu1dL.,  solecl , . .
r2.ls.rozpatrzenia skargj Pani MagdalenyTymeckiej !a dzialanie BLmisrra
Miasta i Gminy Czlopa.
13. Odpowjedzi na inlerpelacje i zapytania radnych.
14. Wolne wnioski i infornacje.
rs. Zakonczenie obFd sesji.

Ad.l a, b, c, d. otwrrcie sesji.

Przewodnicz4cy Rady Miejskej P& Zbigniew Tymecki otwor4l obrady v sesji
tej kadencji Rady Miejskiej. serdecaie prz)ryital tadnych, burmistEa, skarbnika,
/dpro\/vn)ch 8o5ci orz k,z)qlich obR 1)ch 1a se.ji
Na podstawie lisry obecnosci Prawodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbisniew
Tymecki slwierdzilquorum.
Na stan og6lny 15 iadnych ' obecrych jest 15 radnych- wszyscy obecni.
Wobec srwieldzonego quolum Rada Miejska moze podeimowai prawonocne

Pouqdek ob.ad V sesj i Rady Miejskiej zostai pftedstawiony w marerialach na sesj9.
ale Pm Puewodniczqcy Rady p.osi o dopisanie wyrzu po slowie nie\yrazenia
,,b4dz *Trazenia" w pozqdku obrad w pki.12. Podjqcie uchwal w sprawachl
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rj. w pph.l2.14-nie*)ruenjalbidz wyntenia zgody na wyodrqbnienie w budzecie
Miasta icm;ny Czlopa w 2016 roku srodk6w sranowiqcych fimdusz solecki.
NaslQpniePan PzewodniczEcy nr6ci] si9 zpltaniem czy s4jakieS uwagido
przedtozonego pou ?dku obrad.
wobec braku uwas do pzedtozoneso poz+dku obrad Pan Przewodniczecy Rady
poddai pod glosowanie caly potz ?dek obrad !o *prowadzeniu zmian.
W glosowaniu udzial wziglo
Za lzyjgciem poz4dku obrad

Porzedek obrad V sesji Rady

w glosowaniu udzial wz;9io
ZaprzyjQciem

- 15 radnycl.
' 15 radnych

15 radnych.
- 15 radnycn

Miejskiej zostal pftyjery pnez radrych jednoglo(nie.

przyjecie protokolu z lv sesji Ridy Miejski€j.
P.otok6l z IV sesji byl qlozony do wgledu w biwe Rady w ok€sie

w zwiqzku z powyzszym Przewodniczecy ry6cil siq do radaych Rady Miejskiei
z zapytanicmczy sq uwagi do protokolu z lV sesji Rady Miejskiej w Czlopie.
Wobec braku uwag Przewodniczqcy Rady Miejskej poddal pod glosowanie
przyjpcie protokolu z lV sesji Rady Miejskiej z dnia 26 stycznia 2015 roku.

W wlniku glosowania Rada Miejska przyjela protok6l jednoslosnie.
Ad.2.Infonnacja Przewodniczqcego Rady o dzialmi&h podejmowanych
w okresle miqdzysesyjnym zost la przedstawiona puez Pda Zbisniewa

Do powyzszej informacji nie Miesiono uwag.
Ptzedstawiona infonnac.ja stdowi zal4caik Nr 3 do niniejszego protokolu.
Ad.3.Sprawozdmie z dzialalnosci Bumistrza Miasta i Gminy Czlopa w okresie
miqdzysesy.jnym zostalo lzedstawione pzez Pua Zdzislawa Kmiei Burmistza
Miasta i Gminy Czlopa.
Radni nie wnie i uwag.
Sprawozdanie sldowi zat4cznik Nr ,1 do niniejszego prctokoiu.
Ad 4.Spnwozdanic Bumisrra Miasta i Gminy Czlopa z realizac.ji programu
wsp6lpracy sadorzqdu Gminy Czlopa z orgdizacjmi pozMQdowymi ord
podmiotani, o kr6rych mowaw art.3 !s1.2 i 3 uslawy z dnia 24 kwietnia 2003r.
o dziatalnoici pozy&u publicaego i wolontariacie (1j. Dz.U. z2o1Dt. Nr234,poz.
1536) wprowad,onego uchwalq NR XxxIU220/2013 Rady Miejskiej w Czlopie
z dnia 30 grudnia 2013 !oku. rcstalo przedstawione przez Pma Zdzislawa Kmiea
Bumistrza Miasta i Gminy Cztopa.
Sprawozdeie sluowi zal4cznik Nr 5 do ninieFzgo proiokolu.



w ^liqzkx z powyzszym Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbisniew Tynecki
zwraca sie z pltaniem czy radni majq p}tdia b4di uwagi do pzedstawionego

Pan Radny Cezary Pluia 2abi€raj4c elos Naca sil z pytanicm ile na rerenie gminy
$ystQpuje stowazyszen i organizacji pozMqdosach?
Pan Zdzislaw Kmiea Burmhtrz Miasta i cniny Czlopa odlowiedzial, ze na
terenie gniny sq 3 slowalzyszenia.
Wobec braku innycl uwag do posyzszego sprawozdania Pan Zbigniew Tymecki
Prle$odniczqc\ Rad) \ .1iers .  e poadrlgo pod Clo,oqanie
w $yniku glosowania Rada Mjejska przyjgla powyzsze sprawozdmie

Ad s.Sprawozdanie z dzialalnoici Polsko- Nienieckicgo Certrum Kultury i Sponu
za 2014rck i plan pracy na 2015 rok opracowane zostalo przez p.o. Kierownika
Polsko-Nienieckiego Centrum Kultury i Spodu w Czlopie Pani4 Joldtq Drabinskq.
Przedniotowe pisemnc sprawozdanie ladni otzymali w materiatach na sesjQ.
stanowi ono zalqcznik Nr 6 do niniejszeso proiokolu.
W zwiqzku z lowyzszyn Przewodniczqcy Rady Micjskiej Pan Zbigniew Tymeckj
zw.aca sit z pylani€m czy radDi najq pltania bed; uwagi do prz€dstawioneso

Pan Radny Cezary Pluta nrao sie z pyianiem kiedy otrzyma odpowiedt na
pismo z dnia 13.03.2015 roku. kt6re zlozy] w kancelarii w dniu 16.01.2015r..
w imieniu czlonk6w Komisji Rewizyjnej a pytdia dolyczyly miedzy innyni:

. pzedslawienia zakres! slanowisk os6b zatrudnionych na etatach i zadan osdb
z klorymi nawiqzano wspdlpiace na zasadzie umowy zlecenia,

. infomacji zuzycia opatu do osrzania Polsko-Nienieckiego Cenlrun Kullury
rsponL w C/lopie od pocz4tkLr hjkc onosdlia.

. dostarczenia dla Konisji Rewizyjnej zaktualizowarego planu pracy Polsko-
NiemiecKego Centrum Kultury i Sponu w Cziopie na rok 2015.

Pini Johnt DmDinskr p.o. Kierownika Polsko-Nienieckiego Certrum Kultury
i Sportu w Czlopie poinfomowala, 2e pylania on-zymala dopiero dzisiaj i nie zdazyla
przysotowai infonnacji.

Pan Zbisniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopi. zdziwit sil.
ze Pani Ki€rownik dopiero dzhiaj orzymala pismo, o kl6rym miiwi Pan Radny
Cczary Pluta. Wyjasnil, 2e inni pracownicy Urzedu plzygotowali infomacje na
pilmie, a Pani Kie.ownik nie zdqzyla.
W zwi4zku z rym, 2e nie zostala udzielona odpowiedz Pd Zbisniew Tynecki
Przewodniczecy Rady Miejskiej srwierdzii. i2 Radni nie majq pelnej inibmacji
odnoinie dzialalnofti Polsko Nienieckiego Centun Kultury i Sporiu w Czlopie
PaD Rrdoy Miroslai! NowaL, czlonek Konisji Rewizyjnej zabienjqc gtos
powiedzial, 2e ,J<onisja Rewizyjna nie z4dala tych wyja6niei na wcrcEj, iylko
prosila o puygotowanie lakich doklnent6w", N6cii jednoczesnie uwagf, ze nie
nalezy lazaa ludzion robii rzeczy "wbiegu .



Pan Zbigni€w Tyn€cki Przewodniczacy Rady Miejski€j siwie.dzil, ze
wyjasnienia do sprawozdania s4 jeso elemenlem i to nie jesr jakief nowe

Pan Radny Miroslaw Nowik pyta .zy Pan Przewodniczqcy byl na Komisii

Pao Zbigri€w Tynecki PE€wodniczecy Rady odpowiedziat, ze orzymat pisna
od Pzewodnicz4cego Komisji Rewizyjnej.
Patr RadDy Mirosliw Nowak powiedzial zM6cii uwas9. ze nie wie co
Przewodnicz?cy Komisji Rewizyjne.i napisal, stwierdzit daLej, ze uczestniczyi
w obradlch komisji isie co bylo przedmiotem obmd, nikt nie zqdat
nalycbmiaslowego \Tkonania tych dokumenti'w.
Pan Zbigniew Tymecki Pnewodniczacy Rady wyjasnil, ze chodzito o udzielenic
odpoiviedzi na pfania. kt6re dolyczyly juz przygotowmego sprawozdania aby
w dniu dzisiej szym pzyjmuj4c dane spnwozdanie miei pelnq wiedzg najego temar.
Prn Rrdny C€zary Pluta Przewodnicz4cy Konisji Rewizyjnej zabienj4c slos
stwierdzil. ze na posiedzeniu Komisji w dniu I 2.03.20 l5r. obecna byla Pani Jolanta
Drabifska p.o. Kierownika Polsko-Niemieckiego Ce.trum Kultury i Sportu
w Czlopie ijuz wtedy byla proiba o przygotowanie tych infomacj;. Wystosowanie
pisma bylo tylko polwicrdzeniem przekzanych wczedniej oczekiwari.
Nastgpnie Pan P.zewodniczqcy Rady Miejskiej poprosil aby Pa.i Kierownik
udzielila odpowiedzi na pismo i jeili bldq jakies wqlpliwosci !o na nast9pne.j sesji
Radd wr6ci do temalu.
Pan Zdzislaw Kmiea Burmistn Mi.st. i Cniny Czlopa odni6sl sie do kwestii
dolyczecej udzielenia odpowiedzi infonnujqc, ze w korespondencji wskazuje si9
ttydniowy temin udzielenja odpowiedzi. co jego zdaniem .ie powimo miei
niejsca. Komisja wiedziala wczesniej, co bedzie pzedmiotem obrad inogla
zainicjowai odpowiednio wczeiniej pewne dzialania. Pan Bunnistrz zauwazyl, 2e
nalezy szanowa6 pmco{nik6w i nie wymagaa od nich takiego dzialania.
Wobec braku innych uwag do powyzszego sprawozdania Pan Zbigniew Tynecki
P.zewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal go pod slosowanie.
$ Blosowdiu udzia l  $ziq lo 15 radnych.
Za

W wyriku slosowania Rada
- 2 radnych

Naiejsl,a pw)jrld poq/s/e cpidqo/deie u el'\/oicid

Ad 6. Sprawozdanie Dyrektora Donu Kultury w Czlopie z dziatalnoSci za 2014 r.
i pldn pracy na 2015 rok opracowane na pismie radni ot.zymali w materialach na
sesj9, slanowi ono zalicznik Nr 7 i N.8 do niniejszeSo protokotu.
W zwiqzku z powyzszyn PzewodniczQcy Rady Miejskiej Par Zbigdew Tymecki
zwmca si9 z pylaniem czy radni najq B4ania b4di uwagi do przedslawionego

wobec blaku uwag do poqfzszego sprawozdania Pan Zbicniew Tynecki
Przewodniczacy Rady Miejskiej poddal so pod slosowanie.



W glosowdiu udzial wzielo - l5 radnych-
Za 14 radnych
Pzeciw - 0 radnych
wslrzymal sig , 1radny
W wlniku slosowaria Rada Miejska przyjgla powyzsze sprawozdd;e wiekszosciq

AdT.Infomacja z dzialalnoici Posterunku Policji w Cztopie w zakresie
bezpieczenslwa i poz4dku publicznego na terenie Miasla i cniny Czlopa w 2013
roku zoslala pzedslawiona przez Komendanta Powiatowego Policji w walczu
PaDa Jacka Cegiete od kierownika Posterunku Policji w Cztopie Pana Adama
Skotrickiego. Plzedslawiona infomacja stdowi zalqcznik Nr 9 do niniejszeso

W zwiezku z porrlzszym Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymeckj
zwraca sie z pltaniem czy mdni maj? pltdia bqdz uwasi do lrzedstawion€go

Pan Zbieniew Tyn€cki Przewodniczecy R dy Miejskiej zauwuyl, ze niekt6rzy
mieszkdcy Czlopy sq w posiadaniu szybkich krosowych ftotor6w i szczeA6lnie
w okresie letnim kozyslajQ z nich, czlsto tdiac prawo. Wediug jego oceny jest to
sytlacja niebezpieczna. zwrocil si€ zatem z lroSb4 o czesrsze kont.ole w celu
wyelim jnowania zjawisk nanszania prawa.
Sp.awozdanie z dzialalnoici Strazy Miejskiej na terenie Miasta i Gminy Czlopa
zt 2014 tokr zostalo opncowane przez Komendanta Srazy Miejskiej w Czlopie
Pana Jana Szczyglewskiego.
Sprawozdanie stanowi zal4cznik Nr I 0 do niniejszego protokolu.
W zwi?zku z po\f,zsrym Przewodnicz4cy Rady Micjskicj Pan Zbignicw Tymeckj
zwraca siQ z pylaniem czy radni najq pytanla bAdZ uwagi do przedstawionego

Pan Radny Ceziry Pluti zM6cil uwage na fakt. 2e w sprawozdaniu widnieje I
sztuka pojazdu odnalezionego, pyta r6wniez, czy Straz Miejska w Czlopie nie ma
potrzeby dysponowmia wlasnym pojazdem? Pan Jan Szczyglewski Komendanl
Strazy Miejskiej w Czlopie odpowiedzial lwierdzeco na te sugestie infomujqc
jednoczesnie, 2e straznjcy posjtkuj+ si9 pojuddi Policji i prywahymi, a dane
doD./qcq potrdu odna.e/roocgo por/uconego w esie.
Pan Ridny Lech Zasktrski zabiemjqc glos zwraca si9 z p)ta.iem, czy dane
dotycz4ce wyslawionych 1478 mandat6w ka.nych na Lvot9 ll8 700.00 zl obejmui4
r6wniez wartosi 783 wniosk6w o ukaranie kiercwanych do Sqdu ? Pan Komendart
SrEzy Miejskiej Jm Szczyslewski stwierdzil, 2e podm kwola obejmuje srodki
uzyskane z wyegzekwowanych mandat6w- Kary zas+dzone przez Sed tratiaje do

Do pzedlozonych infomacji nie Miesiono uwag, wobec czeso Przewodniczqcy
Rady poddalje pod glosowdie
w wyniku glosowmia Rada Miejska przyjela powyzsze infomacje jednoslo3nie.

Ad 8. Sprawozdanie Kietuwnika Mietsko Gminnego Osrodka Pomocy Slolecznej
, dzialalnoici Opieki Spolecaej wcmirie Cztopa za 2014r'



Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinfomowal, ze pisemne
sprawozdanie Pani Elzbiety Drab Kierownika Miejsko,Gminnego OSrodka Pomocy
Spolecznej z dzialalnosci z Pomocy Spolecaej w Cminie Czlopa radni otzymali
w materialach na sesjt. Podkeslil, ze sprawozdanie jest bardzo obszenc

Naslepnie zwraca siQ z pyanjem czy radni maj4 jakiei uwa8i, albo pytania do
poqyzszego sprawozdania.
W riqzkx z brakiem p)tan PaD Zbigrier Tynecki Przewodniczacy Rady
Miejskiei podziQkowal Pdi Kieromik z podkreslenie, 2e podstawowln
problemem spotecznym sminy jest zjawisko bezrobocia, k6re doryka 150 rodzin.
Zwrdcil r6Mie2 uwagg na ftagment sprawozdania mowiqcy o rym, ze na terenie
Gminy Czlopa nie jesl zatrudniony 2aden psycholog. ZM6ci] sig zarem do
Eumjstrza Miasla i Gminy Czlola o rozwazenle zatrudnienia takiej osoby na
potrzeby Miejsko Gminneso Oftodka Ponocy Spolecznej w Czlopie i pozoslalych
jednostek organizacyjnych.
Pin Zdzislaw Kmiet BurmhtE Miasta i Gminy Czlopa odpowiadajqc na
powyzsze stwierdzi], 2e takie pr6by byly podejmowane, jednak ze wzslqd6w
finansowych nie udalo sit nikogo zalrudnii. Obecnie na terenie Doftu Kultury
spotyka si9 8rupa .dA i puyjezdza psycholog z zeM4tz. Na chwilq obecn4 laka
s)1 uacja nusi rystarczyi.
wobec bmku innych uwag do powyzszego sprawozdania Pan Zbigniew Tymecki
Przewodniczqcy Rady Miejskiej poddat go pod glosowani€.
w rfniku slosowania Rada Miejska pzyjqia powyzsze sprawozdanie

Sprawozdanie stdowizalacaik Nr ll do niniejszego protokoh.
Ad 9. Sprawozddie Pzewodnicz+cego Gminnej Komisji Rozwiqzywania
Pfoblem6w Alkoholowych w Cztopie z dzialalnosci za 20l4rok oprncowane
nalismie radni otrzynaliw materialach na sesjq.
W zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy Rady MieFkicj Zbigniew Tymccki
zrvraca sie z p)taniem czy radni majq p)1ania bqdi uwagi do przedstawionego

Wobec braku uwaS do powyzszego slrawozdania Pe Przewod.icz4cy Rady
Mie.jskiej poddalso podslosow&ie.
W wyniku slosowania Rada Mie.jska przyjela powyzsze sprawozdanie
jednogloinie.
Spnwozdanie stanowi zai4cznik Nr 12 do niniejszego protokotu.
Ad l0.lnformac.jt doryczqca gospodarki odpadmi na lerenie Miasta iGminy Czlopa
w 2014 foku radni olzymali na pismie w narerialach na sesj9, kt6n stanowi
zal4cznik Nf ll do niniejszego prolokotu.
Pa! Zbigniew Tynecki w tyn miejsctr poinfornow,l, ze Komisja Rewizyjna po
zapoznaniu sie z powyzsza infonnacjq Nrocila sig z prosb4 na piimie
o doprccy,-owanie i udzielenic dodatkowej infomacji na temar spraw zwiqzanych
z odpadami komunalnymi.
Dodatkow4 infomacjg Pan Przewodnicz?cy otrzymal od Pana Bumistrza, k6r4
odcz,,tal radrym iak nizejr 
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w odpowiedzi na pismo znak RG.0004.4.2015 ponizej przedstawiam
infomacje eiqzme z gospodark4 odpadami komunalnymi na rerenie Miasta i

1 stan poljadnia pojehhiknw nu adpady stak i uhbe ha iywtjz a.lpaddv pEt ftn! nd
krhje Miosta j Ghihl Czlapa

Po wejiciu w icie I lipca 2013 ro(u -oweliawuej ushwy
o utrzjmadu aystoici i poe4dku w emi.ach, do sniry nalczala d&,zja.
czy w drcdze uchwaly postdowi odbi@i odpady tomunalne od wlaicicieli
nietuchomoici. na kti,rycb nie zmieszkuj4 nieszkaicy, a powstaj4 odpady konualne,
ayli od nrn, biur, sklep6w irp. Cmina decydowala qilc. czy b9dzie odbieBla odpady
konuarnc od pzedsiqbiorc6w (rczumimycb jako nieruchomoici niezadeszkale). czy re2
nie. bez wgtdu nd ro, czy l1raz4 oni zgodF. zgodnie
z Ehsal4 nr L\vIvI94/2011 Rldy Miejskiej B Czlopie z dnia 28 naja 2013 roku
w sprawie szcres6lopeso sposobu i zkr€su Swiadczenia uslug w zkrcsie odbirania
o'lpad6w konunalnych od wl,lcicieli nidruchonoici i 2agosFodeRdia tych odpad6w
usluga gospoddow&ia odpadmi komunalnyni .Jowadzom prrez Cninl Cdopa
obejnuje nieruchoholci mieszkale. w rej sluacji pzedsi9biorcy z ter€nu Miasra i
Cminy Czlopa tuitcjonuj4 na podstawie un6w z nm4 odbienj4cq snieci.

W zwiazku z po*1,2szyn cni.a Czlopa nie prowadzi Ejestrn pojemik6w na
odpady slale i m6w m *t1vdz nieczy$oici posiadmych przz osoby prcwadzqce
dzialalnoii eospoddcz4. Cnina m prarvo na podslawie pEepisu art. 6 ust. I w. ustawy
do ko oli puedsigbior6* re swojego leenu popzez zqddie ok@ia sbsoMych
m6w i do*od6w uhzhia opltu a uslugc odbioru i asospodarowania odpad6w
konualnych, do rej pory jednat nie skorzysrala re tej moriwo$i.

2 Na .z!h palegai! .lzialania naj+. ka el" ve$kack danrch zawatt h
I dekloa4ach j sprNdzaniu ich .e eanem lakycn n

Dzialbia podejdoqde w 2014 ioku najce na cdu werxfikacjt deych awart]cn
w dekldacjach i sprawdreniu ich z sImem fattacznyn mialy w iezullacie skontrclosa
nieszkaic6w Mista i Gniny czlopa. czy i.fomacje, kl6r pr^dsrdwili * derldacjach o
trtsoko$ci ollaty a eospodtrosdie odpadmi konumlnlmi s4 pBwdziwe. Doryczylo to
prede sszyslkift seego faltu zlo2enia dekldacji oraz ilo$i zgloszonycb os6b t
gospoddsnvie donowyn. W rmach tych cztmo6ci llacoMicy u4du n.in.:

pod{nywali dane z dekhaqi z danyni aanyni w syslenie eNidencji ludno{ci
(urodzeni4 zsonr. ameldowaiia) i infommji podatkoqe.j (wla<ciciel nieruchonodci,

wsp6lpdcowali z nm4 wykonujqcq lslugq 4gospoddowmia odpad6w
komunalnych Gpra{d2enie. cz! punhy odbioru odpad,5w s4 zglosbnc w lomic

lnyjnowali zClosz€nia wla$icieli nieruchonoici dor. niezlo2enia deklercji pzez

- m podstawie kotspondencji, tozm6v Ieleloniczntcb, wicdzy osobislej uzyskiwali
niezbgdne. raczlwise dde, infomacje. tryjainienia.

wszyskio podejnow.ne $)zej dzialdia qkony\@e byly zt6Mo
v *]nikl w4lpliwoici powstalych na skurek pracy z komPuteF*lm sy$dnen

eospodarosdia odpadmi, z inicjaq$ wlsnej Pacownik6$ a lakze na miosek
mieszkanc6w Mi61a i Cniny Czlopa.

3 W juki \nsib o.lbrvd sit konttulu (raqova) fakrycnie zebra"yh adPadiv z kreN
Miastu i Gnih! Czlopa?

Prawidlom wspolPtua z Konsonjm o@ daie dol iloSci *)lwozonvch odpad6$
nic budz4e wqtpliqoici pracomikow spolbdowaty, iz kontola vasowa fakivcmie
zebranych odpad6w konualnych z tecnu Mi4ta i Gminy C2lopa nie byla koniccaa



Dde dot. ilo<ci zagospod@{eych odpad6w z terenu sDiny uz}skdo
z ksatulnych sprawozdai podniolu odbienj4ccgo odpady od $laicicieli deruchonoici
zanieszkalych z terenu Miasra i Cniny Czlopa.
^a co skladd sj€ kvata 3 856,A5 t no tuktnoii z trhlu ttr.lhania Bl,].i qstenr
*onputeroeqo DAC pl eokq, ahualiza4a?)?

Syslem konputroqy DOC.pl 10 podsiawose naz*zie pracl piacoMik6\'MQdu
zajnujqclch sil gospodat4 odpadmi na leFnie Midta i Gniny Czlopa. Do nieso
*?rowadane sq dde z dekluacji, *pl!1y z lytulu ollary 2 eospodarowmie odpaddi
konumlnyni, iwozone upom.ienia. W rmach ut zlmuia ulusi systenu
konputeroBeso DOC.pl Uzqd Miasta i Gniny Cropa ma zapeMionq pftdc wszystknn
notiwoid kortshia z sy$enu oE posiada licencjg na Fgo u.zyrkowanie. lonadto na
koszi wskumy w plmju sklada si9 usluga uluynania s?rowadzonej bazy dmych na
sc Ncra.h j och ro ny i zabezpieczonia pzed utmenien wprowa&ony.h danych osoboN y ch,
ponocy rechniciej i nerytoqcbej, dostosowaia s,1eDu do zdimiljqcrch sir pzepis6s.
u osnb iodan) tutlc4 ttytlNiane v.hhiekio zo aptaq l

\v 2014 rotu qstawiono i Bysldo l4caie ?09 upomnien do 285 wla3cicieli
nieiuchonolci (gospodestwdonowych).
tv stosunku .1o ilu osib. t1,to,n \rtlano 

"?ahhietia, 
a kire Mdal uchyloj? \k .d

platnaicipro@dzohajett||ih,lrka.ja,ajetinienatakichPDetpovantodlaueeo
Do chNili obecnej pracosnicy Uzgdu Miasta i Gminy Czlopa nie wyslawili 7ldiych

rytul6w rykonawc?,rch naj4cych m celu egzetuj9 naleznoici z iltub sospoddowania
odpadani tomunalnyni. Kolejne ,nidy pnRa (luly, naj. lislopad). cze$o nicjasnc
pzepisy oru nale doiwiadczenie w ich stosowdiu spowodo\€ty. iz Cmina nie
*rviuala si9 - wsztslkich obowi4z!6w *'}dkajqcych z noseso syslemu gospodarki
odpad@i, w rym z posf, zsrego

l8 kwietnia 2l]i5 r. wejd4 s 2ycic pzephy uchqalone 28 lislopada 201'l roku, kl6ie
arieniaj4 dddy pro*adzcnia postfpo{ania eezekucyjnego w zalresie optat za

sospodlroNade odpadami konunalnyni proRadzil F bldzie naszelnik urzldu
sk!6oNeCo lub o€an gminy dzialai4cy m podstlwie zawarcgo z nin Poozumieni!
(zsodnie z an. 6, srawy o uruynaniu czysoici i pozqdku * gdinach w bzmieniu
spzed noweli2acji orgaen eszekuclnyn oplal a gospodtrorvmie odpadmi
konualnyni byl w6jt, blmntz lub pezydenl ni6ta (odpowic.lnio $la6ciNv orgm

Jakie aryM.nry spoitodawutr paz!\Nn tuzPdnzenie vniollir o Marzehie nleslolci
opldt, 2a gospodaroranit ..ltudani i na u.dstNie jakich dol.lc2ohrch da vniottatt
dokMentl" r,te.lstu\,iajqclch lun hajqtkavr i trrdhq sltuacj€ vn^k .laecn"'?

zgodnie z alt. 61^ S 1 ordynacji podalkowej N p.zyp kach uzasadnionvch
warlyn interesen podatnika lub inleftsem public4)d na wniosek podhik Bumislrz
Mista i Gmin! Czlopa moze unorztd { caloici lub w cz9lci zaleglo3i podatkowq lub
ode{i a zwloki O tgo rodTaiu prresldce ,,wazneso inte€su' noha n6qia np. w @E

h&zncgo obnirenia zdolnoici PlaLniczych dluznika, spowodowanvch zddzenien

losotrlm. Z wainyn interesen moz€ny oiei do czvnienia r6Mie, qdwczs, gdv podatnik

znal;l si9 q r,adncj srueji zlciowcj. k16ej nh n6gl pzewidzid lub kbEj nh m6el
zapobiec. Nltoniast pod pojqcieb .,inleresu publicaeso nllezv romiei peMq tot%bq
(dobF). krdrej apokojenic powimo sluryi zbioroqo6ci lokalnej (nieszkdcon cnlnv)
lub calmu spol4znslm.

Puy pozylystn rczpal'eniu *dosku o udorcnie zaleglolci
z Dldu ;pldi ia eospodrowanie odpadmi konmdntd kieio{do sie llkidi
padenr  la  rudra  {u ' r  naer ' .n .  od / r t  powodormJ d lue" rem to { r1

1 . r . . "  o " . r .  r , .oo / 'eho c .  ou  re l ' .  , fo_obc  Oob ' ( lad{ r '  n ios \

zobowiqz;e byry dostdcz]a szcrc8 dokunenl6w pozwalaj4clch ocenid zsadnoS6 ?ro<bv:
za3wiadc?di o dochodeh wszyslkich osob pozoshjqcvch {e vspdlnvm gospodastwic



donowyn ( tu podsla*ie umosr o pracq. nno$r zlecenia lub m.vy. .lzielo, isiadczen
renro{-ach. eme4ralnych i imych), ewenrual.ie dokunenty polwierdT4i4ce $arDs osoby
bezobotnej, dokmenl6rv porwhrdzajaclch \l'daiki l)onoeon€ tu ulzymdie nieszkmia
(kopie 6cbunl6s a czynsz. Swia{o, saa Tv i ime), topie ewenturlnych decyzji, na
podsrawie Ll6rycb pobieme sq dopraty i iwiadchia socjalnc (dodaick mieszkmiov-v,
zasilki rodzime, celo{e ilp.), imych dokunenl6w nogqcych miea istotn€ mcrcnic w
spEwie (np. zaswiadcdnia leka6lie polwicdaj4e sld zdrowia). Ponadto FiacoMik
klzdord*o tiemval pisno do MCOPS s spa{ic poszczes6lnycn snioskodascnv

3 laki jlst pt.ewid!||dry temin lntorzenia PSzoK-u j kaszt jeao uEorenia?
Zsodnie z uno$4 nr 20/2015 zwarlq q dniu 19 lulego 2015 bku pm*ldanie

punkiu selektsncgo odbion odpad6{ tonunalnycl Powittono Panu Piotrowi
G.zehlo{i prowadz4ccmu dzialalnosi gospodNz4 pod nuR4 ..werbem

W lcn spos6b unvordny PSZOK dtalal b9&ie s ktdq soboQ w godz 7.00 -

lt.l)|] l'.y ul. Kolejow€j. Do PSZOK pi4jmoPane s4 $1l4caie odpadv zebdne
elekrlav.ie: papier, szklo birle i koloroqe. rworzyiva sztusoe. opnkowan'a
wielonarerialoqe, mehle. { rym opakowria mclalowe po frbach i todkach
sykoryslyivanych puy ieoonlach budynt6w. zu41c baterie i ak@ulatory, zuz!1v spz9t
elekrryany i elektroniczny. odpady wielkogabarytowe, odpady budowlano rczbjdrkowe
pochodzqcc z drobnych p$c reiontoqch (nieanieczyszczonv gu budowlmv, pt'tt

karton gipt, zutle opony dld pojdd6w o dopuszcaln€j mdie do 3,5 lont' odpadv
biodegradowalne. Ptyj9cia odpad6R dokonuie upraMiony ptacownik PSZOK po

upmdnin snvierdzcniu zaqano{ci dostdcanych odpad6w. ich zgodno$i z $lkaan, ich

wynasrodzenie z qrulu rc.tizacji uslugi &iqzanej z posadzeniem PSzoK dla
nieszkldcdw Miasra i Gdiny Czlopa $re z zlgospoddo$eien 2ebruvch odpad6$
komunalnych Bnosii bqdzie I 850,00 zl biDno/niesi4c unosa obowiqzuje od I ndca

2015 roku do 3l godnia2015roku.

Par Zbigniew Tynecki Pnewodricz4cy Rady Miejski€j w tvm mieFcu zwt6ci]
uwagg aby poinfonnowai wszystkich nieszkancow Miasla i Gminv Czlopa, ze od
dnia I marca 201s rotu pzy ulicy Kolejowej 2'l w Czlopie tunkcjonuje
punkt selektywnej zbi6rki odpadow komunalnych dla mieszkdcdw Miasta i Gminv
Cztopa.
Pan Zdzislaw Kmi€6 BurmistE Mi|st i Gmirv Czlopa odni6sl si9 do

wypowiedzi i\')jasnil. ze obowi€kiem sminyjesi mie6 PSZOK W naszej gminie

zbi6rka odpaddw wielkogabarytowych byta w dnia 16 i 17 marca' w zwqzkLr z lvm

nie bylo jeszcze informacji o PSZOK zeby mieszkecom n;e .'mieszaa" ' ale teru

damy tak4 infomacjg, ze taki puDkl dziatal b9dzie w k@dq sobotq w godz 7 00

15.00 przy dl. Kolejowej w Czlopie
w Niqzku z powyzszyn Ptzewodniczricy Radv Miejskiej Zbigniew Tvmecki

zwkca sig z pltanien czy mdni maj4 p)tania bqdz uwagi do przedstawioneso

sprawozdana.
Wobec braku uwas do po$.yzszego sprawozdania Pan PzewodniczQcv Radv

Miejskiej poddal go pod glosowan'e.
w wyniku slosowania Rada Miej ska lrzyj9lapowyzsze sprawozdanie jednogloSnie.

Ad ll.lnlerpelacje i zaPylania ndnych
Pan Zbigniiw Tymecki poinfomowal, ze do dnia obrad na pismie nie wpb/ndv

zadne zapytania i interpelacje, w zwiEzku z tlm ten puikt obrad zostai wvczerpanv'

Jeili bEi; jakies pfania to bdzie je moaa zadad w pxnkcie: wolnc wnioski

i infomacie.



Ad I2. Podjtcie uchwalw sprawach:
12.1. Pan Zbisniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawit projekt
uchwaly w sprawie przyjgcia planu pracy Rady Miejskiej w Czlopiena20ls rok.
Poinfornowai. ze projekr uchwaly radni otrzymaLi w materialach na sesje
i w zwiqzku z powyzszym nraca siq z p)tdiem czy radni majq uwa8i do w

Prn Radny Zbyszek Slusarski zwrocil uwagq, ze po oal;zie p.ojektu planu pracy
Rady Miejskiej uwza. ze brakuje w nim punku o brznieniu,,Slan i perspektywy
zasildia sminy Czlopa w energit elektryca4." Jednoczesnie proponuje aby len
punkl ten dopisai do miesi4ca maja 2015 roku z uwagi na to. ze nie jest on
pEe{adowany lematami. Prosi aby zap.osii na miesiqc naj przedslawiciela

Pan Pn€sodniczacy Rady MiejsKej prosi radnych o dopiseie w zal4czniku do
projektu uchwaty w miesiqcu na.ju punktu 5 o nasl ujecym brzmieniu ..Slan
ipercpektyuy zasil&iagminy Czlopa w energie elektrycznq."
Wobec braku innych uwas do przedlozonego prcjektu uchwaly Pmwodniczqcy
Rady Miejskiej w Czlopie poddal so pod glosowanie po wprowadzcniu

W glosowaniu udzialwziglo 15 Ednych.
15 radnych.

0 radny.
Uchwata Nr V/28/2015 zoslala podjeta jednogloinie i stanowi zalqcznik
Nr 14 do niniejszeso proiokolu.
12.2. Kole.jny projekr uchwary przedstawiony lrzez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczacego Rady Miejskiei dotyczy przyjwia pldu Pracy Komisji Oiwiatv.
Kultury, Sportu. Zdrowiai Infi?slruktury Spolechej na 2015i
Poinfomowat. ze projekr uchwaly radni olrzymali w malerialach na sesjq
i w zwivku z powyzszym zwraca sie z pylaniem czy mdni majq uwagi do Vw

Pan Ridny Zbyszek Shsarski zwlocil uwage na zapis w zai4caiku do projektu
uchwaly w uwagach pkt 3. tt6ry bumi,.plan pracy konisjijest otwanv i noze bva
aktualizowany ore poszezony o zgloszone propozycje" slwierdzi], ze tak bva nie
noze. Jednoczeinie poinfomowal. ze dobrzeiest naphde w zal4caiku w uwagach
pkt 4 do projekru uchwaly Komisji Rolnictwa , Rozwoju Gospodarczego. Budzetu
i Finans6w na 2015r. , ktory brzmi nastipujqco: ,Zmianv w planie pracv nogq
nast4pid po uprzednim uzgodnieniu z Radq Miejskq w Czlopie" Podkresiil, ze
komisja po podjqciu uchwaly przez Rade nie noze podejmowaa wlasrvch dziald
Komisjajesl konisjqRady i rylko Radadecyduje to qJ konisja robi
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskicj w Czlopie stwierdzit' ze
uwasa jesl sluszna i prosi o wykreslenie wskzd€go zapisu w zat4caiku do

Pin Rrdny wojciech Lisowski zaproponowal abv pkt 3 brzmial nasr9puj4co:

,,Zmiany \y planie pracy mog4 nastEpia po upzednim uzgodnieniu z Radq Miejskq



Prn Zbigni€w Tymecki - Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie poprosil aby
dopisaa w zaleczniku do projektu uchwaly w uwagach pkl3.Zmianyw planie pracy
nogq nastepii po uprzednim uzgodnieniu z Rade Miejsk4 w Czlopie".
wobec braku innych uwag do przedlozoneso projektu uchwaly PrzewodniczEcy
Rady Miejskiej w Czlopie poddat go pod glosowmie po wprowadzeniu

W glosowdiu u.lzial wziglo 15 radnych.
Zapodjgciem 15 radnych.
Pzeciw 0 radny.
Wsirzymal si9 0 radny.
Uchwala Nr V/29l2015 zostaia podjgla jednoglosnie i stmowi alqcznik
Nr 15 doninlejszego protokotu.

r23. Kolejny ptujekl uchwaiy przedstawiony paez Pana Zbigniewa Tlneckiego
P.zewodnicz4cego Rady Miejskiej dolyczy przyjqcia planu pmcy Komisji
Rolniclwa, Rozwoju Gospodarczeso, Budzelu i Finans6w na 2015r-
Poinfonnowat, ze prcjekt uchwaly radni obzymali w male.ialach na sesje
i w zwiqzku z powyzszytl zwraca sig z p)taniem czy radni maj? uwagi do ww

wobec bFku uwag do przedlozonego projekru uchwary Pzewodniczqcv Radv
Miejskiej w Czlopie poddal so podslosowdie.
w slosowaniu udzial wzieto 15 rad'ycb.
Za podjgciem 15 radnych.

0 radny.
0 radny.

Uchwala Nr V/30/2015 zostala podjgla jednosloSnie i stdowj zalqcznik
Nr 16 do niniejszego prolokolu.

Poinformowal, 2e projekt uchwaty radni otzvmall w materialach
i w zwiqzku 2 powlzszym zwraca si9 z p)'taniem czv radni nai4 uwagi

12.4. Kolejny prcjekt uchwaty przedsiawiony przez Pana
Przewodniczqcego Rady Miejsk;ei dotyczy prryJqc'a
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czlopie na201sr'

Zbigniewa Tymeckieao
plnu pracy Komisji

puedlozonego projeklu uchwab/ P.zewodnicz4cv
poddai go pod glosowanie po sprowadzeniu

ian Radny Cezary Plutt zabieraj4c Stos Poprosil o dopisMie w zal+caiku do
ororekru .rch{ah Dkr 4. o Lresci ,,/aidv q pLarie p?c} mog.l r3{apr' Do

. ,p ' ,eonh -eodnrenrL /  Rada VieJ-a q Cz'opie oral  oton $ p ' r  '  doo:sac

Jr:erke , ,z  p,r  I  ot 'z)m, je bt7mienie:  . .wspolpmcd ? Komi" jami Rdd) otaz

organizac.jama spoteczno-gospodalczyni na rere e gninv" , natomiasl w pkt 2

w wrrzie zatecone skeilit literi ,,a' Pkl 2 otlzymuje brznienie." Konrole zlecone

Wobec braku innych uwag do
Rady Miejskiej w czlopie

w glosowmiu udzial wzielo 15 hdnych
Za podj9cien ' 15 radnych.

\2,



0 radny.
0 kdny.

Uchwala Nr V/31/2015 zostala podj?ta .jednogtosnie i stanowi ,alEcznik
Nr 17 do niniejszego prolokolu.
12.5. Kolejny projekl uchwaly przedslawiony przez Pana Zbigniewa Tyneckiego
Prewodniczqcego Rady Miejskiej doLyczy zniany uchwaly XXXVlll/268/2011
Rady Miejskiej w Czlopie z dnia 4listopada 2014 rohr w sprawie uchwalenia
Gmimego Progranu Prcfilakyki j Rozwiqzywania Problenow Alkoholowych na
2015 rok.
Poinfomowal, ze projekr uchwaly radni olrzymali w materialach na sesj9
i w eiazku z powy2szym zwaca si9 z p)tanien czy radni naj4 uwagi do w/w

PaDi Radna LucyM wifkowske zwraca si€ z planiem czy rwietlica funkcjonujqca
w Mielgcinie ma osobg zrrudnionq do opieki nad nie? Wedlug wiedzy radne.j
dotychczasowa opiekunka Swietlicy jesl gdzies zalrudniona na hzy zmidy. Swietlica
olwiera c6rka. wobec tego rodzi si9 p),lanie, czy lakie osoby mog4 w og6le byi
zatrudnime do oDieki nad swietlica?
Pan Przewodniczqcy Zbigniew Tymecki zrlocil sie do Bmistrza o {tasnienie
tej syruacji. Zwr6cil r6wniez uwag9 na fakt, ze w preliminarzu finansowlm sq
wydatki zwiqane z oplatami za czynsz. co wydaje sie sprawe dziwne wobec faktu.
ze to sq nasze Swietlice.
wobec braku innych uwag do przedlozoneso prcjektu uchwaly Przewodniczecy
Rady Mie.jskiej w Czlopie poddal go pod gtosowanie W glosowaniu udzial wziglo
15 radnych.
Zapodjeciem 15 radnych.
Pzeciw ' 0 rad.y.
Wstrzymal si9 0 ladny.
Uchwala Nr V/32l2015 zoslaia podjqta
Nr I8 do niniejszego protokolu.

lednogloinie i srdo$i zalqcznik

12.6. Kolejny projekr uchwaly przedstawiony p.zez Pana Zbigniewa Tym€ckiego
Przewodnicz4ceso Rady Miejskiej dolyczy zaopinjowaria projckt! planu ochrony
Drawienskiego Parku Ndodowego.
Pointbmowal. 2e projekt uchwab mdni otrzymali w materialach na sesjg
i w zwiq"ku z powyzszym zwaca sie z p)tuiem czy radni majQ uwagi do w

Jednoczesnie podkreilil, iz prosii aby na lej sesii obecna byla Pani Monika
Krakowiak, kt6ra jest merylorycznie przySotowana do wyjasnienia skulk6w tresci
podejmowanej uchwaly. Pr4pomial, ze w przeszloSci opiniowde byly uchwalv,
k!6rych skutki nieco zaskoczyly mieszkancow.
Par BurnistE ZdzislaF Kniei drdcil uwag9, ze pEygorowme stuowrsko na
radg jest negatywne z uwagi na fak!,2e konsekwencje bvlvbv niekozystte dla
gmir)  \a prTykldo r 'e Ino/nd b) lob) bL,dowdc na oo5/ar le $ska)$anlr
przydomowych oczyszczalni iciek6w.
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Wobec braku innych uwag do prredlozonego prcjektu uchwary Przewodniczricy
R"il) \4ierkiei $ Czlopie poddar go poo glosowdr'e.
W grosowaniu udzial wziglo 15 radnych.

15 ndn)ch.
-  0 mdny.

0 radnych.
Uchwala Nr V/33/2015 zosrala podjeta jednogloinie i $anowi zat4cznik
Nr 19 do niniejszego protokolu.
12.7. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony pzez Pana Zbigniewa Tyneckieso
Puewodniczqcego Rady Miejskiej dotyczy .ozpatu enia skarsi Pana kszka
Jawonkiego na dzialanie Burmistza Miasta i Gminy Cztopa.
Poinibnnowal, ze projekl uchwaly radni otrzymali w materialach na sesjg
i w zwi4zku z powyzszym zwaca sia z p)4miem czy radni maj4 uwagi do w

Wobec braku uwag do pzediozonego prcjektu uchwaly Przewodniczqcy Rady
Miejskiej w Cztopie poddal go pod glosowanie.
w -qlosowaniu udzial wzielo 15 radnych.
Za podj9ciem

Uchwala Nr V/34/2015 zosiaia podjgta .jednogloinie ; ndowi zal4cznik
Nr 20 do niniejszeso prorokolu.
12.8. Kolejny prcjekt uchwaty przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckieso
Pzewodniczacego Rady Miejskiej dotyczy rozpatrzenia skargi waleckiego Poftalu
lnfomacyjneso s.c. Bozena Dymarczyk. Dariusz Dynarczyk na dziatanie
Bumislrza Miasla i Gminy Czlopa.
Poinfomowal, ze prcjekt ucliwaly radni otzymali w materialach na sesje
i w zwiqzku z powyzszym z\mca si9 z p)tdiem czy radni majq uwagi do w
projektu xchwaty. Jednoczeinie poprosil o poprawienic w uzasadnieniu do uchwary
omylki pisarskiej daty z 23.01.2014.oku na 23.01.2015 rok!
w tym miejscu o glos poprosil Pan Patryk Michalik adwokat, kt{iry
poinfornowat, 2e zbtl pono otzymal dokumenly, a i stan sprawy opisany
w uzasadnieniu, wedlug adwokara nie odzwierciedla slanu faktycznego. Adwokal
przytoczyt stawiane zarzuty, !o jest:
-  /e  oeL lz ta  o  $c ,  ln  <ac f  /3budo$ l  zos la ld  { /ddd /  opba ie l ie r .
' 2e trei6 decyzii byla modyilowua w slosunku do.jej projektu.
Adwokal przlaoczyl podstawy wynikajqce z przepis6w Kodeksu PostQpowania
Adninisllacyitego mogace skutkowaa zlozeniem skargi i uzasadnil, ze
w puedmiotowym postQpowdiu nie mozna ndwia o pEewleklosci posrglowatla
w seisie praMym prz)4aczaj4c orzeczenia Naczelnego Sqdu AdminislicvjneSo Co
do modyfikacji tresci decyzji i rynikajQcej stqd kwestii sanitamej wiqzqcej sie
z zapisem o wykonmiu przylqcza sanitarneso w miejsce zbiomika bezodplvwoweso,
b zdaniem adwokata r6wniez ta kwesria iest efektem zaskauenia fiagnent6w tei

decyzji przez usytuowany nieopodal Market Dino. Ustawa o ul'vmaniu porzqdku

i czyslosci w gminie jednoznacznie nakazuje qxkona,rie pzyi4cza, jesll htnieje siei

15 radnych.
0 ndny.



kanalizacji sditamej. Zatem zatztt, 2e zn:riana tych zapis6w jcst subiektywn,j
decyzjq Bumistrza jest niezasadny, gdyz jego przestanki wynikaj4 bezpoirednio
z prepis6w plawa, jak r6wniez z qtycznych Samorzqdowego Kolegium
Odwoiawczego. kt6re pieruotnq decyTjQ tchylilo.
Powlorzyl jeszcze raz, ze Skarsa Waleckiego Podalu lnfonnacyjnego op;erala sie na
dwoch plaszczyznach zarzulow. PieNsza z niclr dolyczyla tego. Ze BLrnnistrz Miasta
i Gnjny Czlopa (iako orsan administ, acj i lublicznej) nie Dydal w 20ll roku decyzji
o wdunkach zabudosy, kt6ra nastapnie noglaby zostac uhzrmana w nocy p.zez
Samorzqdowe Kolesilm Odwolawcze w Koszalinie, po zlozonym odwotdlu przez
Centrum Wyna.jmu Nieruchonosci Sp. z o.o. w l.'rotosz)nie. W tej czqsci
uzasadnienia skargi skarzqcy prz)loczyli argumentacjg. z kt6re.j rynikalo, z jakich
powod6w nie zgadzajq siQ oni z przyvob^vanym powyzej odwolanien. Drusa
piaszczyzna zarzu!6w odnosila sil do teso. ze Miosek o rydanie decyzji o
waruIkach zabudowy (ten zlozony w dniu 2l pudziemika 2014 roku) nie zostal
rozpoznany w teminach okeSlonych w Kodeksje postqpowania administacyjnego.
Rzeczony wniosek wplyn4t do organu administacji publicznej w dniu 23
paidziemika 2011 roku, a do dnia 17 stycznia 2015 roku pomimo braku
zawiadomienia skaf4cych o przedtu2eniu tenninu do zalatwienia ich sprawy nie
zostals wydana decyzja. Skarzqcy wobec tego wywodzili, ze wszystkie te
okolicznosci swiadcz4 o zlosliwosci uzdniczej i zlej woli Bumistrza Miasta i
Gminy Czlopa oraz o swobodnym stosowoiu lrzez ten organ prawa
administracyjnego malerialnego i procesoweso.

Kodeks postlpowania administracyjnego nie posluguje sia legalnq definicjq
skargi. Istotl skd8i oke3la natomiast an. 227 K?A, poprzez wskazanie iej
przedmiotu. Katalog zachowd organ6w i ich pracownikow, ktore mog+ stdowia
przedmiol skargi, nie fta chaJakteru wyczerpuj+cego. Swiadczy o tym uzycie puez
ustawodawca w lreici pzepisu sformulowania "w szczegolnoici". Charaklerya.jqc
skarge mo2na stvcierdzii, 2e musi oDa odpowiadadjednoczesnie dw6m przesltukom:
l) nie ma cech Srodka pnwnego uregulowdego w KPA lub imych procedurach: 2)
zawicra zazut wadliwej dzialalnosci orsdu lub.leso pracownika. Najwaaiejszejest
jednak 1{), ze celem postepowania w sp.awie skarg jesl naprawienie b19d6w i
zaniedbai. a nie wydawanie rozstzygnjga w spnwach w post9powan'u
administracyjnym. Dodatkowo zwr6cii tzeba uwag9 na to, ze skdga sama w sobie
musi czynii jakis zdzut polegaj4cy na dzialdiu b4dz zaniechuiu, a nie bya na
pEyklad kolejnyn Srodkiem odwolawczym w postlpowaniu adminislracyinym.

Ocenia.j?c wniesione w dniu 20 slycznia 2015 roku ska.8e wsp6lnik6w spolki
cywilnej Wal€ckiego Portalu Informacyjnego w Walczu, nalezy przede wszyslkim
odwolai sig do tesci pzepisu art. 227 KPA. zgodnie z kt6rym: przedmiotem skargi
moze by6 w szczesolnosci zaniedbanie lub nienalezyle wykonlaanie zadai przez
wlaSciwe orsmy albo p.zez ich pracownikow, n@szenie pmwouqdnosci lub
interes6w skarz4cych, a takze pzewlekle lub biurokdycae zalatwimie spraw

Odnoszqc potr)zsze do reali6w stanu laktycznego niniejszej sprawy.
slwierdzia nalezy. ze tadna przeslanka oke3lona w wyzej przywotwmym przepisie
nie zostala spelniona. Po piessze, ni€ rnoze by6 mo$T, aby Burmistrz Miana i

Gminy Czlopa dzialat w spos6b niedbaly lub nienalez)ty wykon)'wal swoje zadania
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Na skutek ziozonego przez skat4cych pieflszeso wniosku o wydanie decyzji o
warunkach zabudowy, Burmislrz Miasta i Gminy Czlopa $fda1 decyzje w grudniu
20ll roku. Od rej decyzji Centan wynajmu NieruchomoSci Sp. z o.o. w
KJotoszynie ziozylo odwoldie i ostarecznie decyzja ta zostala uchylona iprzekuma
Bunnislrzowi Midla i Cminy Czlopa do ponownego rozpoznania. Pomiedzy
skar24cymi a Centrum Wynajmu Nieruchomosci Sp. z o.o. w Krotoszyni€ zaistnial
sp6r, a Bumistrz Miasra i cnjny czlopa nie poDosj absolutnie zadnej
odpowiedzialnosci za to. ze zainteresowuy w sprawie podmiol (Centrum Wynajmu
Nie.uchonoici Sp. z o.o. w KJotoszynie) decyzjl o warunkach zabudowy zaskarzal
i unosit o wydanie decyzji odmownej z uwagi na jego w tym intees prawy. JeSIi
nawcl zjakichs wzglgdow - skarz4cy nie zsadzali si9 z treSciq trydanej decyzji. to
wlaftiwym ijedynym 6rodkiem bylo zlozenie pzez nich stosowneso odwolania od
decyrji lub ewenlualnie skdsi adminishacyjnej do Wojew6dzkieso Sqdu
Adminisrracyjnego w Szczocinie.

Wszystkie pozostale a.gumetuy tej skdgi w tym zalcesie w zasadzie
sunowily polemikg z odwotaniem zlozonyn pnez Centum wynajmu
Nieruchomoici Sp. z o.o. w Krotoszynie, kt6re z punktu widzenia zasadno(ci skargi
nie majq w os61e znaczenia.

Po drugie, w sprawie tej nie zachodzq r6wni€2 zadne okolicznosci. aby uznai,
i2 Burmistrz Miasta i Cminy Czlopa laruszy] praworrqdnosi lub inne interesy
sktuz4cych. Zresztq na takie okolicznoicinie powolujq sil w skddze samiskazqcy.

Organ adminhtacji publicaej nie dzialal rdmiez przewlekle i nie zalatwiat
biurokratyczn;e sprauf skar2qcych. Co pmwda miosek o wydanie decyzji
o warunkach zabudowy zoslal zlozony w dniu 2l pudziemika 2014 roku,
a ostatecznie d€cyzja meq'loryczna zapadla w dniu 22 srycznia 2015 roku, ale nawet
i uptyw lowyzszych termin6w nie moze stanowid podstary do zlo2enia skdgi na
przewlektosi posttpowdia, a juz na pewno nie moze bya ona uaana za zasadnq.
nawet w sltuacji, kiedy w postgpowaniu adninistracyjnym nie zawiadomiono
skatqcycb o przedluzeniu leminu do wydania decyzjiw ich spFwie.
Prn Radny Cezary Pluta, Przewodniczqcf, Komisji R€wizyjoej zabieEjqc slos
wiastril, ze Komisja Rewizyjna badala arzut przekroczenia temin6w, co do faktu
kt6rego pzyznal si9 rcwniez Pan Bumislrz odpowiadaj4c na stawiane zatzuty
Komisja skoncentrowala sie na ustaleniu, czy te teminy rzeczywiscie zoslaly
pzekoczone. Co do zniuy tresci decyzji, ro sltuacja taka miala mieisce,jednak to
nic b)  lo p,zeomiorem pongpo{diJ Ko,ni ' i  Re$i /yJnet .
Pan adwok'f Patrvk Michalik zabierai4c slos raz jeszcze \tasnit, ze nie ma
przeslanek, aby uznaa, 2e orgd prowadzil poslglowanie w sposob przewlekly,
a nodynkacje tresci decyzji nie byty wptowadzane dowolnie, a wlnikaty
z przeslanek natury pmwnej. Poinfbmowal r6wniez. ze wlasciciel Marketu Dino
ponownie odwolal si€ od sadanej decyzji i nadaljest ona nieprawornocna z uwagr
na lakl, ze 1€fi1a do SmoEqdowego Kolegium Odsotawczego.
Aduokal podkeslil. i2 oczywiste jest, 2e Bumisrz Miasla i Gftiny Cztola nie
zawiadoni] skarzqcych o niezatatwieniu ich sprawy w terminie (1o jest do dnia 2l
g udnb l014 ro l l r .  ec/  na wun:e Jze iesr  ro.  ,€ orgal  .e l  n i (  /e ' {o e wir)  n ie
wtdat decyzji o wafunkach zabudowl w rym teminie Skat4cych nalezato



zawiadonii o nowyn teminie zalarwienia sprary i wskuai powody dla krjrych
nie wydano decyzji w teminie wynikajqcym z art. 15 | I KPA. Jednakz€ por)'zsze
okolicznosci w zadnym razie nie mog? stanowi6 podstawy do z{ozenia skargi z art.
227 KPA (opanej na przewleklosci postqpowania) i uznania jej za zasadnq. a co
najwlze.j moglyby bya podstaw4 do zlozenia zazalenia na niezalatwienie spnwy w
teminic, o kt6rym mowa w art. 37 $ I I<?A.
Pan Przewodriczqcy Zbigni€w Tymecki odnosz4c siE do poryzszego siwierdzii.
ze dla nieSo niezrozumialyn jest fakl sprzecaosci w tresci decyzji dotycz4cy
zbrom'ka be/odDqsoweso i  p,  / )14(/en:a do landl iza. j l
Pan adwokrt Pat'ryk Michilik rz jeszcze stwierdzil, ze jest to konsekwencja
poslqpowdia skdgowego w stosu.lu do pieruotnie wydanej decyzji. Dzialanie
organu uwzglgdnialo wylyczne SKO w sprawie uchyLonej decyzji. Gdyby organ
postqpil inacze.j, narazilby siq na konsekwencje pmwne.
Pan Pnewodnicz4cy Zbigniew Tymecki ponoqie stwierdzi], ze pzygotowde
prcjekty zawieraly wznianki o zbiomiku bezodpbryoll,D i w takim kszlalcie byly
, r /gddnid e.  a u dec)z- i  rndld l l )  s : l  / rpeln i r  ;nne r ,p: ' )
Pan adwokat Patryk Michlik rz jeszcze stwierdzil, ze jest 1o konsekwencja
postlpowanla skargowego 'v slosunku do pienvotnie wydanej decyzji.
Pana Radny Cezary Pluta, PE€wodniczecy Konisji Rewizyjnej stwierdzi], ze
post9powanie SKO dotyczyto pi€Notnie wydanej decyzji. Postgpoweie Komisji
Rewizyjnej doryczy obecnej decyzji. Radny zauwa2yl, 2e przekoczenie termin6w
nie sprowadzalo sil do dw6ch. tzech dni- Nadto auwazyl, 2e w dokMeftacji jest
pismo ZGK z 30 czerwca 2014 roku infomuj4ce , 2e w poblirr dzialki ll3l21 nie
ma nozliwoici wykonania przylqcza. dopuszcza siq mozliwoii kouyslania ze
zbionika bezodplywowego. Takic rozwiqzanie dopuszcza rowniez Starostwo
w Decyzji z dnia 17 lipca 2014 roku, gdzie jest mida pozwolenia na budowg.
Prn rdwok t Patryk Michrlik polwierdzil, ze zostaly nmszone teminy, jednak
to, zdaniem adwokata nie moze stdowii podsraq] ztozenia skegi. Co do tesci
wydanej decyzji, to sldowisko zajmie SKO z uwasi na fakt jej zaskazenia.
Pan Radny Wojciech Lisowski zwrocil si9 z p)4uietn, czy wtaiciciel, Pan
Elgeniusz Lakomy m6glby w takim razie otwozya w obiekcie sklep pzy kl6ryn
jesl zbiomik bezodpb,wowy?
Pan adwoket Patryk Michclik stwierdzil, ze
pltanie. gdyz nie zna akt sprawy.

nie polrafi odpowiedzlei na to

Radny wojciech Lisowski slwierdzil. ze nie rozumie calej tej s}tuacji. Wlaiciciel
oPJma] zsod9 na zbiomik bezodpllwowy. to dlaczeso wynajnuj4cy nie moze
lakiej zgody uzyskaa.
Pan adwokat Patryk Michrlik slwierdzil, ze kazdy musi zlozya now] wniosek
w oparciu o prowadzonq dzialalnoi6 gospodarczq.
P.D Zbisniew Tymecki, Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzii. ze dzimyn
jes1, ze to Contrum Nieruchonosci ztozylo odwoldie, skoro ni€ dotyczylo lo ich

Pan adwokrt Palryk Michalik zauwazll. zejest to problem szeroko dyskutowany,
ale takie dzisiaj mmy prawo. Kudy kiojest stronq w sprawie, ale r6wniez 1en. klo
ma interes pmvny nabt'wa okr€slone uprawnienja

t 1



Pani Rrdra Lucyna Witkowskr zwr6cila sie z !)1aniem, czy mozna frdwia
o przewLeklosci tego postgpowania w s)1uacji, kiedy orsan nie zawiadomil
wnioskodawc6w o nlemoznosci zalalwienia sprawy w teminie?
Pan adwokrt Patryk Michalik stwierdzil. ze w tym przypadku nie moaa o rym
m6wi6, a stronie niezadowolonej przyslugiwalo zlozenie zazalenia do
Samorzqdowego Kolegium Odwolawczego, a nie skarga.

Podkreslil, ze w niniejszej sprawie dlA rozstrzysnigcia skargi skarzacych
bardzo duze znaczenie ma rozrdaienie pojgcia ,.niezatatwienle sprawy w terminie" a
,.pzewleklosa postgpowania', bo wyt4cznie zaistnienie tej drugiej okolicznosci
czyni jako zasadnq skarg9 z an. 227 KPA. W ozecznidwie s?ddw
adninistracyjnych zoslalo w istocie pEesndzone, ze przewlekie prowadzenie pzez
orsan postFpowdia administracyjnego zaistnieje w6wcr"as, gdy bedzi€ nu mo2na
skxtecaie przedstawii zatzut niedochowania nalezytei slarannosci w takim
zorgdizowani! postepowdia adninistracyjnego. by zakonczyto si9 ono w
rozs4dnym leminie, wzglgdnie zarzut przeprowadzmia czymosci (w tyh
dowodowych) pozbawionych dla sprawy jakiesokolwiek znaczenia. A @ntrarjo
zaten nie spos6b prz)?isai organowi przewlektego prowadzenia poslgpowania w
sltuacji, sdy podejmuje on wszelkie mozliwe, a konieczne dla zakoiczenia
poslgpowania dziatania, kt6rc jedmk2e z ptzycryl niezaleznych od organu nie
przlnosz4 oczekiwanego skutku w poslaci zakonczenia postlpowania

Przyjmuje sie tez. ze przez niezalatwienie spmsA w teminie nalezy rozumiei
istniejqcy obiektlmie stu nierydania decyzjipomimo uptlur lerminu zalatwienia
spEwy - niezaleznie od przyczyny przekoczenia teminu orz niezaleznie od tego.
czy jest to remin ustawowy, czy wyzr,:nczony Wzez organ administracji
Przewleklo(i postgpowmia odnosi si9 z kolei do sposobu prowadzenia
postlpowania. Przeslanlq wniesienia ztalenia na przewlekte prowadzenie
posttpowania jest subiekrywne przekonan'e skazqceSo, 2e doszto do nmszenia
przez organ prowadzqcy lost9lowanie dyrekryw] zatatwieia spraw bez zbgdnej
zwloki. poniewu post9powmie jest prowadzone w spos6b nieefbktymy.
Postlpowaniem prowadzonym przewlekle jest postapowanie prowa.lzone w spos6b
nieefektywny popzez wykonywdie czynnoici w duZym odst9pie czasu b4dz
wykonlvanie czymosci pozornych, lowodujqcych, ze fomalnie o.san nie jest
bezczynny. Oceniajec zasadnoSi zarzutu przewleklo6ci post9powania, nalezy
roz\\^iai, czy obiektywnie rzecz bior4c, jest mozliwe szybsze prowadzenie
postgpowdia w da!€j sprawie.

Z punktu wjdzenia zasadnodci skrs adminislracyinych najistotniejsze jest to,
ze niezalalwienie spraw] w terminie nie musi byi nastpslwem prowadzenia
poslgpowania w puewlekt spos6b, poniewz, jak to zauwazono w uzdadnienlu
wyroku Wojew6dzkiego S4du Administracyjnego w Lodzi' z 7 matca 2012 t , ftoze
doi6i do niezalatwienia sprawy w teminie z pzyczyn niezaleaych od organu -
pomimo tego, ze organ podejmowal wszelkie nozliwe, a r6wnoczeinie koniecae
dzialania. Nalezy z catq mocq podkEslii, ze niedochowanie przez organ
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administracji publicaej teminx zaiatwieuia s!F!y lie jest przeslankq wniesienia
sktrgi na przewleklosi postgpowmia.

Pan Zbigniew TymecLi, P-ewodniczQcy Rad] Miejskiej poprosii o zabruie glosn
skarzqcego, Pua DariuszaDynarczyka-
Pan Da riusz Dymarczyh zabierajqc glos zwr6cil sie do Pana adwokala z pytaniem,
czy po decyzji SKO orean powinien pnygolowai projekt decyzji uwzglgdniaj4cy
sugestie SKO, a.jesli la} to dlaczego w przygotowuym prcjekcie zmiast przylecza
do sieci istnieje nadalzbiomik bezodptywowy.
Pan adwokat Patryk Michrlik stwierdzil,2e nawet gdyby organ eydal decyzjl
zgodnq z wol4 wnioskodawcy. to i tak nie znieniloby 10 fiktu prawa do miesienia
od$oldl id do SKO pzeT wlaj . i . ie l i  \4alerL DINO.
Pan Zbigniew Tymeclri, Przewodniczqcy Rady Miejskie.j ru jeszcze podkeslil, ze
przygotowana decyzja jesl niezsodna z przlsotowdq lreici+ prcjektx, a to jest
syruacja trudna do zroamienja. Wedlug niego wydano decyzje z btednymi zapisami,
aby to siQ dalej ciagnaio.
Pan adwok t Patryk Michalik podkeSlil, ze nie bozna powiedziea, 2e la decyzja
zosrala wydana bigdnie- Zawsze bgdzie tak, ze strona niezadowolona badzie tak

Pan Z-dzislaw Kmiet Burmistu Miast! i Gminy Czlopa zabierajqc glos wskazal,
ze zlozyl wniosek do wojew6dzkieso Urzgdu Pracy o udzielenie infomacji. czy
walecki Potal Infomacyjny prowadzi na terenie Czlopy jakqs dzialalno(c i uzyskal
odpowiedz, ze nie prowadzi. Zwr6cit r6wnie2 uwagQ na fakr, ze Ma.ket DINO zlozyl
odwolanie od wydanej decyzji.
Po dyskusji nad powyzszym projektem uchwaly Przewodniczqcy Rady Miejskiej
w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W slosowaniu udzia] wzielo I 5 radnvch.

3 radnych.
Uchwala Nr V/35/2015 zostala podj9la witkszoSci4 glos6w i stdowi zat4cznik
Nr 21 do niniej szego p.otokolu.
12.9. Kolejny projekl uchwaly pnedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczqceso Rady Mie.jskiej dotyczy zarzqdzenia poboru inkasa podatku
rolnego, podatku od nieruchomoici. podatku lesnego i oplaty od posiadmia ps6w
otaz wyznacktua inkasent6w i okeslenia wysoko6ci wynaerodzenia za idaso.
Poinfonnowal, 2e prcjekt lchwaly radni otrzynali w materialach na s€sj9
i w zwiqzku z polyzszym zMaca si9 z p)1diem czy radni maj+ uwagi do Ww

Pan Radny Cezary Plutt zwrocit uwagg na fakl ze w mie.jscowofti Wolowe Lasy
micszkaj4 dwie Amy Gycko i nie wiadomo. kt6m osoba jesi wymieniona
w uchwale. Proponuje zatem, aby uszczeg6lowia te dane o tunkcj€ jak4 peli Pani
Ama Gryiko, ro jesr sohys solectwa Wolowe Lasy.



Rada zaakceptowata poqy2sz4 proporycjg zwiqzku z poqy2szym { 2 pkt.l I cyl.
powyzej projektu uchwaly otzynuje brzmienie: ,.Anna Gryiko Sohls soieclwa

Pan ZbigDiew Tymecki zwr6cil sie z pfaniem, na jaki€j zasadzie statzy sottysi
zbierajq podalki, sko.o odbyb, sie nowe wybo.y i sq nowj sottysi.
Pln aurmistn Zdzhlaw Kmiet odpowiadaj4c nrccit uwagQr ze inkaso zbierane
Jesl na podslawje upowaz nienia qlaazonego w uchwale.
Pln Rrdny Zbyszek Slusarski zauwazyi. ze wybory sohys6w i wyznaczenie os6b
do poboru inkasa, to dwie r6he sprawt,.
Pan Radny Cezrry Pluta odnoszqc sig do porvyzszej kwesrii zauwazyi, ze z
infomacji uzyskdej z Uzadu wynika jednoznacznie, ze osoby zbieraj+ce inkaso
wyrnacza Rada Miejska aktem prawa miejscowego. Mog4 to byi sohysi, atbo inne
osoby najqce dobry kontakr z podatnikami. Dorychczasowi poborcy przestanq pelnia
swoj4 funkcje w momencie uprawomocnienia sil przyjmowmej uchwaly.
wobec braku innych uwag do przedtozonego prcjektu uchwary Pzewodnicz4cy
Rdd) Vi - j " l .e j  k  c / lopre poodal  go pod g o owrn ie
W slosowaniu udzial wziQlo 15 radnych.

l5 rudnych.
- 0 radn].

0 radnych.
Uchwala Nr V/36/2015 zostala podjela jednogtosnie i stmowi zalqcznik
Nr 22 do niniejszego protokolu.
12.10. Kolejny prcjekt ucbwaly pEedsLawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczeceso Rady Miejskiej doryczy drtrsieso etapu postQpowbia
rekrulacyjnego do Przedszkola Publicznego w Czlopie. Poinfomowal, ze prcjekl
uchwaly radni otrzymali w malerialac| na sesjp i w zwiqzku z powlzszym zwaca
sig z pltanien czy radni maje uwagi do w/w projektu uchwary.
Pani Malgorzata Sobiesiak Dyrektor Pne&zkola Publiczn€go w Czlopi€
zabiemjqc slos pointomowata, 2e Rada Miejska w Czlopie w s]1uacji. kiedy bedzie
wiece.j dzieci do Przedszkola, niz miejsc. jesl upraMiona do okeslenia kry1eri6w
dodatkorach umozliwiaiqcych rekrutacjl i dlatego przedrniotowy projekt uchwaiy

Ridy Mietskiej w Czlopie.
Wobec braku uwag do przedlozonego projektu uchwary Przewodnicz4cy Rady
Miejskiej w Czlopie poddat so pod siosowanie.
w slosowaniu udzial wz'ilo I 5 radnych.

Uchwala Nr V/37/2015 zostala podjeta jednostoinie i slanowi zalecznik
N! 23 do niniejszeso protokolu.
12.11. Kolejny prcjekl uchwaty przedstawiony pzcz Pana Zbigniewa Tymeckiego
Pzewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy post9powania rekruiacyjnego do Szkoty
fodstawowcj w Czlopie. Polnlbmowal, ze projekt uchwaly radnl otuymali w
materialach na sesjp i w zwi4zku z poryzszym zwraca si9 z pltanien czy radni
ma.j4 uwagi do w/wprojektu uchwaly.
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Par Radny Cezary Plufa prosi o poprawienie lirerdwki w I 1 pkr 1 jee skota.
nalezy dopisai literkQ,.2".
Wobcc braku uwag do przedlozonego prcjektu uchwaly Ptzewodniczqcy Rady
Miejskiej w Czlopie poddal go pod slosowanie.
W gtosowmiu udzial wziglo 15 radnych.
Za podjqcien 15 radnycn.

dyrekcji na lepsze tFktowanie i opiekg nad pacienlami.

Uchwaia Nr V/38/2015 zostala podjeta jednogloinic i sluowi zalqcznik
Nr z do niniejszego protokolu.
12.12. Kolejny projek! uchwaly przedslawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckjego
Pzewodniczqcego Rady Miejskie.j dotyczy zmid w budzecie Miasta i cminy
Cztopa na 2015 rok.
Poinformowal, ze projekt uchwaly radni olrzymali w materialach na sesje
i w ^viqzku z powlZszym zMaca sig z p)taniem czy radni rnaj4 uwagi do Ww

Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz?cy Rady Mie.jskiej w Czlopie poinformowal,
ze w najblizszym czasie radni w fonnie uchwaly zdecydujq o \ysparciu finansowlm
dla szpilala w Walczu. Wydaje si€ celoulm wskazanie konkehego przeznaczenia
kwoty pomocy. Pani Skarbnik aa.jdzie Srodki i ptzygotuje pro.jekl uchwa+y.
Pan Radny L€ch Z,sk6rski zabieraj?c glos zw6cii xwag9, 2e pzekuuj4c Srodki
finansowe na doposazenie Szpitala w Walczu powinnismy jednoczeSnie zMocii

Pan Rrdoy Zbyszek SlNaNki zasugerowal, aby przekazai te wszystkie uwagi
Burmistrzowi, kt6rf m6grby z kolei zakomunikowaa je dyrekcji szpitala.
Pan R dDy Wojciech Lisowski zauwazyl. ze mozna by zaprosid dyrektora szpitala
na ^hrad) Rad) Mie.lsk ej i pzekuai osoblicie te lwa8i.
Pan Radry Cezary Pluta zu6cil si9 z lytanie'n czy kwota ll0 tysiecy ztotych na
zmiant sposobu uzytkowania srrychu - poddasza w budynku wielorodziMym to jest

Pan Zdzillaw Kniea Blrnistrz Miasb i Gminy Czlopa stwierdzit. ze tak.
Pan Zbigni€w Tymeclri Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie zadal p)'tmie
jak Pm Burmistrz chce zrobii przetar8 na powyzsze addie skoro kwota zostala

Pan Zdzislaw Kmiea Burmistrz Miasta i Gniny Czlopt odpowiadajq( na
powyzsze pfanie poinfornowal. z€ Srodki w budzecie musz4 byi zabezpieczone. a
przy lego rypu inwestycjach kiedy jest przetarg czy tez zap)1anie o cenF oferenci
oteruj+ nizsze ceny. Nastepnie slwier&it, ze kudy obywatel na wgl4d do budzetu
gniny j wie jaka kwola jest przeaaczona w budzecie na poszczeg6lne zadanie.
Pan Zbigniew Tyn€cki Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Cziopie podsumomjqc
stwierdziljednoznacznie, ze rykondie pEcy w lych 3 mieszkaniacb w budynku
wielorcdzinnyn przy ulicy Bzozowej w Czlolie bldzie slanowic zakonczenie Pracy
i nie p.zyjdzie nam nic doktadai dotego budynku czyli dob/cblnieszkh
Prn Burmistn Z-dzislaw Knied odpowiedziai, 2e do budynku nie b9dzie rrzeba
dokladai 5rcdk6w, natomiast bQdzie tzeba wykona6 jeszcze drog9 I chodrik.
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Po dyskusji Pan Zbigniew Tymecki najpierw poddal pod etosowanie remat
przygolowania na kolejn4 sesje prcjektu uchwaty w sprawie pftkazania Srodk6w
tinansowych na doposazenie Szpitala w Walczu na razie bez okreslania kwoty.
W slosowaniu udzial wzigro 1s radnych.

0 mdnych.
W zwiqzku z po$l,zszyn Pan Przewodnicz4cy stwierdzil, ze w u]niku glosowania
Rada zadecydowata o udzieleniu ponocy finansowej dla 107 Szpnaia wojskoweso
z Przychodni+ Sanodzielny Publiczny Zaklad Opieki Zdrcwotnei w Walczu
i zobowiqzali Pani? Skaftnik o pzygotowanie lrojekru uchwaly na naslqpnq sesjQ.

Nastqpnie Pan Zbigniew Tynecki Przewodniczecy Rady Miejskiej w Czlopie wobec
bnku jnnych uwas do p.zedtozoneso projektu uchwary poddal go pod glosowanie.

W glosowaniu udzialwziqlo 15 radnych.
Za podjgciem - 15 radnych.

0 radnych.

Z^

15 fadnych.

0 radny.

Uchwala Nr Y/3912015 zostala podj9ta jednoglosnie i slanowi zalqcaik
Nr 25 do Diniejszego protokoiu.
12.t3. Kolejny projekt uchwaly przedslawiony pvcz Pana Zbignicwa Tyneckiego
Przewodnicz?cego Rady Miejskiej dotyczy zmiany uchwaly Nr lv/26l2015 Rady
Miejskiej w Czlopie z dnia 26 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej Miasri i Gminy czlopa na lara 2015 2018.
Poinfomowal. 2e p.ojekt uchwaty radni otrzynali w materialach na sesjg
i w zwiqzku z powyzszym zwraca sig z p)laniem czy radni ma.j4 uwagi do dw
projektu uchwat.
Pani SkarbtrikZofia Wach zauwazyla, ze wieloletnia prognoza fina.sowa jesl
odzwierciedlenien budzetu, zatem wszysrkie zmiany musz4 miea ruwniez swojc
konsekwencie w 1ym dokumencie- Zniany byly omawiane podczas posiedzenia
Komisji Budzetu.
wobec braku uwas do przedlorcnego pfojeku uchwaly P.zewodniczacy Rady
MieFkiej w Czlopie poddal so pod slosownie.
W glosowariu udzial wzido ls radnych.

Uchwala Nr V/40/2015 zostala podjeta jednogioSnie i slanowi zalqcznik
Nr 26 do niniejszego protokolu.
12.11. Kolejny pro.jekt uchwary pucdshwiony pzez Pana Zbigniewa Tyneckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej dolyczy niewyrdenja bqdZ wlrazenia zgody na
xaodftbnienie w budzecie Miasta iGminy Czlopa w 2016 roku 6rodk6w
slanorvi4cych tundusz solecki.
Poinformowal, ze projekl uchwaly radni olrzymali w malerialach na sesje
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i w zwiqzku z powyzszym Maca sle z pytmien czy radni maj4 uwasi do w/w

Pan Radny Miroslaw Nosrk zwr6cil si9 z pfanien, czy znane jest stanowisko
soltys6w w tej sprawie?
Prni Radna Lucyna Witkowska nr6cjla sie do Pani Zotij Wach Skarbnik Miasra
i Gminy Czlopa o \rrainienie, z czym wiqz€ sit puyjgcie rakiej uchwaF/ i czy ro
jest z korzysci4 dla poszczegdlnych solectw?
Odpowiadajqc na powyzsze Pani Skarbnik Zofia wach lyjasniia, 2e obecnie wsie
soleckie dysponuja kwotq s5 lysi9cy 280 zlorych. Natomiast jesli radni zdecyduja o
$aodrgbnieniu fl'nduszu soleckiego, to wedtug ryliczef zabezpieczyi bzeba bFdzie
ok. 165 lysigcy zlotych, co znacznie ulrudni ptzygolowanie budzetu ikonieczne bedq
cigcia w oiwiacie itp. TPeba bedzie szukad oszczgdnoici. Poza tym bgdzie znacznie
wiece.j obowiqzk6w i rozliczania.
Pan Radoy Zbyszek Slusrrski zauwazyl.2e ishiejq bardzo pilne potzeby
inweslycyjne, np. w zakesie infiastruktury wodno rjciekowej, a w takiej sytuacji
wyodrQbnienie tunduszu soleckiego i doda&owe obciqzenie bud2etu jest
niewskazane. Nie many loza tym pewno$i, czy rady soleckie se pzygotowane do

Pan RadDy Wojciech Lisowski zasugero\ral, aby rozwa2ryi ewenlualn? decyzjg
wyodrQbnienia funduszu soleckiego w przyszloSci. Wok6l tego funduszu zrodzil sie
pewien szum infomacyjny, soltysi niekt6uy mysleli, 2e chcemy zabrai pieniqdze
dotychczas p.zekeywane dla wsi. a tak prz€cie2 niejesl.
Pan RadDy L€ch Zrskdrski zabierajac elos poinfomowat, ze jest pueciwny
niewyodrebnianiu funduszu soleckiego. Radny jest zddia,2e zaden sohys nie obwi
sig z powodu wi9kszej ilosci Srodkdw finansowych. a radni powimi zrobia
wszystko. aby ludz;om na wsizylo siA coraz lepiej.
Pan Zdzishw Kmi€6 Bumist.z Miasta i Gminy Czlopa stw;erdzil. ze
dotychczasowe pieniazki dla wsi zostajq. Poinfomowal roMie2, ze w miesi4cu
kwietniu pldowane jest spoikmie z so]lysami i w6wczas ten temat zostanie
on6wiony. Sohysi musza wiedzied jakie obowi4zki sie z tym wi4z?. Musz? miei
r6wniez Swiadomosa przeznaczenialych Srodkow.
Pan Rrdny Waldenar Trybula zauwazyl r6wnie2,2e male wioski nie poradzq
sobie z tym funduszem. Bardzo mala iloii os6b uczestniczy w spotkaniacb
wiejskich.
PaD Rrdny C€zary Pluta zwraca si9 z pltdiem do Pani Skdbnik jak okesla si9

Prni Skarbnik Zofia Wrch odpowiadajqc wskazala. ze r6wnie2jego wysokosijest
r /d le/n iond oJ i los.  i  mie\ /kaico$,  r ]  lko $" la; i l  q $) /" /e.
Wobec braku innych uwag do pzedlozonego projektu uchwat Przewodniczqcy
R"J) M Eskel $ r /lopie poddal tso poo Sloso$d:e
W glosowaniu udziai wzi€.lo 15 radnych.

Uchwata Nr V/41/2015 zostala podj9ta wigkszosci4 glosow i stanowi zalqcznik
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Nr 27 do ninicjsze8o protokohl
r2.r5. Kolejny projekl uchwaty puedstawiony przez Pana Zbignicwa Tymeckjcso
Przcwodniczqce8o Rady Miejskiej dotyczy rozpatEcnia skargi Pani Magdaieny
Tymeckiej na dziatani€ Bumisrrza Miasra i cminy CzloDa.
Poinomo$dl .  /e prc je\r  ucl$dl)  rudnr or f /yrd l :  s  ma e dra.h na ce.re
:  $ /$:a?ku I  oo$y/s/) ' r  zwdca cre /  p)4d-:em cz) r"dni  -a jq uqagi  do ! ;

Konq,nuujqc dalej swoj4 w)"owiedZ PaD Przewodniczacy srwierdzil. ze jestesmy
w UniiEuropejlkiej od 1l lat itakie za-(wiadczenia na drukach polsko niemieckich
powinno sil srdawai ,,od r9ki". Kiedy byl KieroMik USC takich problem6w nie

Pan Zdzhhw Kniet, Burnistrz Miasta i cniny Czlopa zauwzyt. ze mwet
w6wczas kiedy byt kierownik USC, takie zaiwiadczenia podpisyrval Bumislrz.
Niezaleznie od lego, nie moze bya tak, 2e ktoS 2qda rykoneia nalychmiaslowej

Patri Radna Jornna Jasirzeboslkn najqc na wzglqdzie loryzsze ar6ciia siq
z pylanied czy takie fomulaue polsko - niemieckie moznaj czy nie mo2na

Pan PrzewodniczQcy Rrdy Miejski€j Zbignie* Tynecki stwierdzil. 2e mozna.
Pan Pairyk Michalik adwokat siwierdzil, ze podstawq miesienia skargi byl brak
$ydania zaiwiadczenia nalychmiast, natomiasl zgodnie z przepisami Kodeksu
Post9powania Adninistracyjneso za{wiadczenia wydaje si9 bez zbgdnej zw}oki
wterminie nie dluzszym ni2 siedem dni.
Wobec braku innych pFan i uwag do przedlozonego prcjeklu uchwaly Pan Zbis ew
Tynccki PrzewodniczQcy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod gtosowdie.
W glosowaniu udziai wzirlo I 5 radnych.
Zapod.jgcien 15 radnych.

Uchwala Nr v/42l2015 zostala podj9ta jednoglosnie i sldowi zal4cznik
Nr 27 do niniejszego protokolu.
Ad.13 Odpowi€dzi
- nie udzieldno - brdk inlcryelacji.
Ad.l4. Wolne wnioski i informacie.
P.rr Radnv Lech Zask6rski zwaca si9 z mioskiem o interpretac.je praM4
i odpowiedz na piSnie na pytanie, kto moze uczestniczyi w posiedzedach komisji.
Wedtu8 Radnego htniejq fozbieaosci migdzy brzmieniem Statutu Gminy Czlopa, a
ustawe o sdo.zqdzie gninnym.
Pan Radny Zbyszek Slusarcki zabieraj4c glos, zwr6cll sie do Pana Zbigniewa
Tymeckiego ?zewodnicz4ceso Rady Miejskiej w Czlopie z prosb?, aby
zofganizowaa szkolenie dla radnych. Nadto Pan Radny Zbyszek Slusarski slwierdzil,
ze Die ryraza zgody na io, aby w punkcie interpelacjc i zapytania radnych nie m68t
zadawaa pytm. Radny xwaza, ze w6wczas osoba p)4da mialaby czas na
przygotowanic odpowiedzi. Nastepnie zac)rowal fiagmen! lvlpowiedzi Pana
Zb;gniewa Tyrneckiego Pzewodniczqcego Rady Miejskiej w Czlopie dla gazety



Exlra Walcz z dnia 5 na.ca 2015 roku,. czuje sig gospodauem gnriny na r6wni
z Bumistrzem i chcA na r6mi decydowaa o waaych dla Bniny sprawachi'. pan
Radny Zbyszek SlusaBki p}1a jak na ro rczumie6j bo tak naprawde tcgo nie
rozumie?. Nastglnie zacyrowal arr. 19 usr. 2 usiawy o samorzAdzie gninnym. kt6ry
stanowi qyraznie, ze zadaniem Przewodnicz4ceso jest sll4cznie olganizowanic
pracy rady oraz prowadzenie obrad rady. Pan Radny siwierdzil, z€ nie rozunie tej
wypowicdzi. Prosi o $tjasnienie co to znaczy wsp6tgospodarzeni sminy. poniewaz
w tej chwili to rozumie to tak jakby mial dw6cb szel6w r6qorzgdnych w rej
gminie. Zwr6cil sig r6miez do pftes'odnicz4cego z pytaniem, czy zapzestal
dzid ld lnonIsospodd c/e j  /  w)^or4sra em ra_ar j \ugm:r) .
Pan Zbigniew Tymecki Pzewodniczecy Rady Miejskej usrosunkowa] sie do pytan
Pana Radnego Zbyszka Slusarskiego infornuj4c, ze podjgto dzialdia w celu
uzgodnienia leminu szkolenia radnych. Psewodniczecy stwierdzil. ze od nart9pnej
sesji bFdzie uwzglqdnial zapytania usLne w punlcic pytania iinleQelacje.
Stwierdzit r6wnie2, ze jeso wypowiedi w gazecie nie do konca odzwierciedla tesi
rozmo\rl, te wypowiedi nalezy rozMiei jedynie w kontekicie faktu, 2e rada jesl
organom stmowi4cym. Poinfomowal r6wniez, ze nie prowadzi dzialalnosci
sospodarczej na majqtku gniny.
Pan Radny Marirn Storman zwr6cil si9 z proibq do Pana Burmistrza, aby zajd
si9 sprawq wldzielonej dzialki stanowiqcej wlasnosi Agencji Nieruchono(ci
Rolnych, kt6m jest pueznaczona na boisko w Czaplicach, a do dnit dzisiejszeso nie
zoslala przekazana na ma.jqtek gminy. Druga taka dzialka zlokalizowana jest w
Drzorowie. Ta sprawa od 2007 rokunie zoslala zatatwiona.
PAn Radny Cezary Plutr stwier.lzi]. 2e Zafl4dzenien Nr 65 /2014 Bumishza
Mjasta i Gminy Czlopa z dnia 16 grudnia 2014 rok! w spnwie usnlenia stawek
buo$fch oplat za kouystanie z cmentarzy komunalnycb stanowiacych wlasnosi
Miasla i Gminy. W zwi4zku z powyzszyn zwraca sie z pltaniem czy powyzsze
zau4dzenie .jesl aktem prawa miejscowego?. Zarz4dzenie 10 wp.owadza ollaty za
kozystanie z kaplicy cmentarnej, zdmiem radnego sprawa ta winna byl:
przedmiolem ustalei rady. P!1^ zarem, czy zatz4dzeni.e ro ma noc prawnq.
Pan Zbigniew Tyn.cki puytqc,ajqc si9 do slosu Pana Cezarego Pluty srwierdzii,
ze brak uchwab w tej sprawie powoduje, 2e oplaty pobierane sq nielegalnie.
Poprosil, aby tQ sprawe uregulowaa.
Pari Radna Lucyna Witkowskt zabiemj4c slos, ltzyponniala. ze na spotkdiu
podsumomjQcym 2014 rok niektorzy sohysi w lodzigkowaniu olzynali czeki
z kwotq dla wsi. Radna plta zaten: k16rzy soltysi otrzymali te czeki. a wobec
wyboN nowych sohys6w jak si9 ma sprawa z rozliczeniem rych srodkow? Jesli
pieniiizki byly dla soieclwa to dlaczego nowo sfb.ane osoby nie maj4 wiedzy naten
tenat. A wrecz zakomunikowmo w jednym przypadku, ze nony solrys na sie tq
spra{q nie interesowai? Czy to.jes! syluacia zsodna z prawem?.
Pan Zbigniew Tymecki, PuewodDiczqcy Rady Miejskiej w Czlopi€ zap)'tal komu
zostala puekazana ta kwota i lop.osil o wiasnienie rej sprawy na najblirvej sesji

Pini Radna Lucyn, Wiikowskt zwrac, si9 z pyta cd do Pani Skarbnik czy te
pienlqdze zostary ju wykorzystane w jakii spos6b?.
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Pani Skarbnik Zofia Wach wyja(nila, clt" le pieriqdze s4 z bud2eiu Domu
Kultury z dotacji kt6rq Doh Kultury przekazuje takze u mie w budzecie tego nie
ma ito paniDyrektor Don! Kultury si9 z rego rozlicza".
Pani Dyrcktor Domu Kultury Jolanta Drabinska poinformowaia, ze solFr,si majq
rok na rozliczenie iych ljenigdzy. Jeili pieniqdze 7-ostaly $fkozysrde p-ez star4
rade soteckq to dobze,jesli nie powinna to zrobii nowr rada_ Pieniedze mogq byi
pzeznaczone na {/posazenie (wietlicy. Zaznaczyla, ze Swietlice se mienien Domu
Kultury.
Pani Radna Lucytrr Witkowskr zwraca sie z Dytaniem, kt6ry sotrys ma ted
slkorzystaa te srodki, poniewzstary soltys juz n;ejest solrysem?
Prn zbigniew Tymecki Przewodnicz,jcy Rady Miejskiej w Czlopie zada] Pani
Jolancie Drabinskiej Dyrektor Domu Kultury, gdzie sq fizycznie te pieni4dze?.
Zdaniem Przewodniczqcego tyni pieDigdzmi lowilien dysponowaa juz nowy

PaniJolanta Drabinska Dyrektor Donu Kultury odpowiedziala. 2e pieniqdze s4
\y budzecie Domu Kultury i moge byC przeznaczone tylko na trfposazenie
Swietlicy i oni o tym dobze wiedza.
R.rdny Cezary Pluta zauwazyl,2e zgodnie ze statulem solectwa o wydatkowaniu
pienildzy soleckich nie decyduje rada solecka, a mieszkancy.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczecy Rady Miejskiej w Czlopie zwracaj?c si9
do obecnego na sali Stanislawa Federowicza poinformowa], ze dostdie w
najblizszym czasie odpowiedz na ziozone pismo.
W tym niejscu P.n zbignier Tymecki Przewodnicza.y Rrdy Miejskiej udzi.lil
glostr Prnu Strtrislawowi Fedetuwiczowi, k16ry przypomnial ze zwr6cil sig do
.adn)ch o ponoc w rozwiEzaniu problemu srzelnicy, zeby rada sie tym zajgla.
Wobecobecnego slanu spmsy zwr6cil si9 z ponomym pytaniemrczy rada pomoze.

Pan Zbigniew Tynecki PEewodniczqcy Rady Mi€jskiej poinfomowal o
przeplowadzonych roznowach i slwierdzil, 2e na chwilF obecn4 kodpetenhym do
podj9ciadzlald jest Bmistrz, Rada nie ma nic do tego.
Pan Radny Zbyszek Slusrrski zauwazy{, ze Przewodnicz4cy Rady nie miat
upowaznienia do rono\'r' z Panem Nadlelniczym, a t€raz stat sie nie.jako
zakladDikie'n wtasnych dziatan. Slwierdzil, 2e Rada, opr6cz kompere.cji
okreilonych w ustawie o samorz?dzie sminnym moze przyjmowaa r6zn€go rodzaju
apele w okreilonych sprawach. Radny uwaza, 2e nalezy lozwolia Nadlesniclwu
Czlopa zreaLizowai przygolowane projekiy inwestycyjne. Jego zdmiem bldQ one
poz)tecae dla spoleczenstwa.
Par Burmistrz Mi*ta i Gminy Zdzisla$ Kniei zabierujec glos stwierdzil, ze
spmwa na dzien dzisiejszy jes! skomplikowma i podejnuie pewne dzialania, ktore
bgdq prowadzia do rozwiqzania problemu. Zosla+y prysotowane propozycje dla
Nadlesniclwa Czlopa. a roznowy powimy sie odbyi w najblizszyn czasie
P,n Przewodniczqcy Rady Miejski€j Zbigniew Tymecki na zakonczenie
przypomial o koniechoici zlozenia oswiadczen ma.jetkowych-
Ad 15. Zakonczenie obnd sesii.
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W zwiqzku z {tczerpanien porz4dku dziennego posiedzenia pnewodrdczqcy Rady
Miejski€j w Czlopie Pan zbigni€wTymecki zamknql obrady.
Zaloiozeni€ obnd codz.l8a

Protokol

Elzbie
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